
PROTOKÓŁ Nr 76/2024 

LXXVI sesji Rady Osiedla Krzyżowniki-Smochowice 

z 22 lutego 2024 r. 

Miejsce obrad – Filia nr 16 Biblioteki Raczyńskich przy ulicy Muszkowskiej 1a 

1. Otwarcie sesji, powołanie protokolanta, przedstawienie porządku obrad. 

Sesja rozpoczęła się o godz. 19: 03. Sesję otworzył i przewodniczył obradom Przewodniczący 

Rady Osiedla p. Przemysław Polcyn. Przewodniczący Rady powitał zebranych, stwierdził 

obecność 9 radnych. Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. Na protokolanta 

powołano p. Sulisławę Głodowską, pracownika Oddziału Obsługi Północ Wydziału Wspierania 

Jednostek Pomocniczych Miasta. Przewodniczący Rady przedstawił proponowany porządek obrad, 

który stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  

Przewodniczący Zarządu p. Witold Puchalski zgłosił wniosek o uzupełnienie porządku obrad 

o punkt 7 A – „Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wniosku do Wydziału Gospodarki 

Komunalnej o ujęcie, w Programie działań inwestycyjnych Aquanet S.A. na lata 2025-2034 oraz 

w Wieloletnim planie rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych 

Aquanet S.A. na lata 2025-2028, modernizacji sieci kanalizacyjnej.” Następnie przedstawił 

okoliczności dotyczące złożenia projektu uchwały. Poinformował, że do 23 lutego należy zgłosić 

wnioski.  

Wobec braku uwag, Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 

9 radnych. Wyniki: 

- za – 9, 

- przeciw – 0, 

- wstrzymało się – 0. 

Porządek obrad uzupełniono o punkt 7 A.  

2. Oświadczenia. 

Brak. 

3. Komunikaty. 

Przewodniczący Rady poinformował, że: 

▪ następne sesje planowane są na 4 marca i 8 kwietnia, 

▪ 28 lutego odbędzie się spotkanie z mieszkańcami ulicy Mrzeżyńskiej w sprawie budowy 

ulicy w ramach inwestycji z udziałem mieszkańców. 

O godz. 19: 08 do sesji dołączył p. Radosław Sekulski. W obradach uczestniczy 10 radnych. 



Pan Andrzej Dłutkowski przedstawił pismo otrzymane od komendanta komisariatu Policji Poznań- 

Jeżyce w sprawie wsparcia finansowego zakupu nowego radiowozu. 

Przewodniczący Rady powiedział, że taką prośbę można rozpatrzyć dopiero przy planie wydatków 

na 2025 rok.  

4. Informacje Komisji działających przy Radzie Osiedla. 

Przewodniczący Komisji Planowania, Porządku i Bezpieczeństwa p. Witold Puchalski 

poinformował o piśmie z Zarządu Dróg Miejskich w sprawie nielegalnej wycinki drzew 

na ul. Dąbrowskiego. Powiedział, że sprawą zajęła się Policja. 

5. Informacje Zespołu redakcyjnego „Nasze Krzyżowniki–Smochowice”. 

Przewodniczący Zarządu p. W. Puchalski poinformował, że do 12 marca jest ostateczny termin 

przekazywania materiałów do gazetki.  

6. Sprawozdanie Zarządu z wydanych opinii i rozpatrzonych spraw w związku 

z upoważnieniem Zarządu Osiedla wyrażonym w uchwale nr II/6/VIII/2019 Rady Osiedla 

oraz przedstawienie bieżącej informacji z prac Zarządu w okresie między sesjami Rady. 

Przewodniczący Zarządu poinformował o odpowiedziach ze strony Zarządu Dróg Miejskich 

Miejskich, w sprawie naprawy dróg na Osiedlu. Następnie powiedział, że Wydawnictwo Miejskie 

Posnania zgodziło się przyjąć do realizacji zadanie produkcji leżaków. Za przekazaną kwotę 

powstanie ok. 30 sztuk.  

Przewodniczący Rady zaproponował, aby zmienić porządek procedowania punktów podczas 

obrad w kolejności: punkt 7, punkt 6A, punkt 7 A. 

Wobec braku uwag, Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 

10 radnych. Wyniki: 

- za – 10, 

- przeciw – 0, 

- wstrzymało się – 0. 

Porządek obrad został zmieniony.  

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wniosku do Wydziału Sportu o dokonanie 

zmian w planie finansowym na 2024 rok.  

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 

Przewodniczący Zarządu wyjaśnił przyczyny powstania zmian w planie finansowym. Powiedział, 

że koszty organizacji wyścigu kolarskiego wzrosły w porównaniu do roku poprzedniego, a turniej 



piłkarski i tak się odbędzie przy współpracy z innym podmiotem. Poprosił radnych 

o zaangażowanie się w zdobycie sponsorów i partnerów. 

Wobec braku uwag, Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 

10 radnych. Wyniki: 

- za – 10, 

- przeciw – 0, 

- wstrzymało się – 0. 

Uchwała nr LXXVI/255/VIII/2024 stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

6A. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wniosku do Wydziału Klimatu Środowiska 

o ujecie w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta Poznania potrzeb dotyczących budowy, 

rozbudowy odcinków lub odtworzenia urządzeń wchodzących w skład sieci kanalizacji 

deszczowej na terenie Poznania, w zakresie dot. obszaru Osiedla.  

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 

Pani Maria Najewska zapytała, dlaczego wniosek jest kierowany do Wydziału Klimatu i Środowiska 

a nie do Aquanet Retencja. 

Przewodniczący Rady odpowiedział, że Rada może tylko wnioskować do Wydziału Klimatu 

i Środowiska, a ten dopiero składa wnioski do Aquanet Retencja. 

Następnie p. M. Najewska zapytała, dlaczego nie ma wymienionych konkretnych ulic, które były 

wymienione przy okazji prac nad studium. 

Przewodniczący Zarządu powiedział, że chodzi o uwzględnienie w Wieloletnim Planie 

i zaznaczenie potrzeby budowy.  

Wobec braku uwag, Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 

10 radnych. Wyniki: 

- za – 10, 

- przeciw – 0, 

- wstrzymało się – 0. 

Uchwała nr LXXVI/256/VIII/2024 stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

7 A. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wniosku do Wydziału Gospodarki 

Komunalnej o ujęcie, w Programie działań inwestycyjnych Aquanet S.A. na lata 2025-2034 

oraz w Wieloletnim planie rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych i urządzeń 

kanalizacyjnych Aquanet S.A. na lata 2025-2028, modernizacji sieci kanalizacyjnej. 



Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 

Przewodniczący Zarządu przypomniał, że odcinek ul. Międzyzdrojskiej nie został wykonany przy 

budowie kanalizacji na ul. Słupskiej, mimo licznych interwencji.  

Wobec braku uwag, Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 

10 radnych. Wyniki: 

- za – 10, 

- przeciw – 0, 

- wstrzymało się – 0. 

Uchwała nr LXXVI/257/VIII/2024 stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

8. Wolne głosy i wnioski. 

Brak.  

9. Zakończenie sesji. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady o godz. 19: 31 zamknął LXXVI sesję 

Rady Osiedla Krzyżowniki-Smochowice. 

Przewodniczący Rady Osiedla 

Przemysław Polcyn 

Protokolant 

Sulisława Głodowska 

 


